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Agenda 

• Ontwerpverslag vorige vergadering VVRR 16/09 –  ter goedkeuring 
• BFF-wijziging : gunstig advies fietssnelweg F417 te Oosterzele – ter goedkeuring 
• Stand van zaken basisbereikbaarheid – ter kennisname 

• Stand van zaken studieopdracht ADO2 – ter kennisname 

• Regionaal mobiliteitsplan : opmerkingen op de synthesenota – ter bespreking 
• Varia 

 
 

Verslag 

Ontwerpverslag vorige vergadering VVRR 16/09 

 

Er kwamen geen opmerkingen binnen op het verslag. De co-voorzitter vestigt de aandacht erop dat er 

een aangepaste addendum nota betreffende de haltes VoM-concepten op SharePoint staat, en dat deze in 

vorige VVRR voor goedkeuring werd geagendeerd. Het ontwerpverslag wordt goedgekeurd. 
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BFF-wijziging : gunstig advies fietssnelweg F417 te Oosterzele 
 
dMOW licht toe dat er m.b.t. de fietssnelweg F417 een wijziging wordt voorgesteld via de 
wijzigingscommissie en wijst erop dat de vervoerregioraad niet bevoegd is voor fietssnelwegen maar er 
wel een advies over dient te geven. In navolging van het gunstige advies van de wijzigingscommissie geeft 
ook de vervoerregioraad een gunstig advies. 
 
Stand van zaken basisbereikbaarheid (zie presentatie) 

M.b.t. gefaseerde uitrol van basisbereikbaarheid kan dMOW meedelen dat de projecten horende bij fase 0 
op schema zitten en dat wat betreft fase 1 De Lijn er volop mee bezig is. De Lijn zal daarover 
communiceren in de periode december-januari. Wat betreft fase 2, die de VoM-projecten bevatten, is de 
planning dit in januari 2024 van start te laten gaan. Met betrekking tot deelmobiliteit verduidelijkt dMOW 
dat deze systemen enkel uitgerold zullen worden aan Hoppinpunten waar momenteel geen deelsystemen 
aanwezig zijn. In deze regio zijn er 12 locaties waarvoor in het korte termijn OV-plan geopteerd werd 
deelfietsen te voorzien en waarvoor er in totaal €248.000 werd gebudgetteerd. Aangezien van deze 12 
locaties er 3 locaties zijn die reeds over deelsystemen beschikken zullen we wellicht in deze regio op zoek 
moeten gaan naar 3 nieuwe locaties. Verder kan dMOW nog melden dat er gesprekken met Bluebike aan 
de gang zijn om deelfietsen op korte termijn aan te bieden. Op middellange termijn zullen ook andere 
aanbieders kunnen meedingen naar een contract. Echter zullen er geen deelwagens aan de Hoppinpunten 
kunnen voorzien worden aangezien geen enkele aanbieder aan het bestek heeft kunnen beantwoorden. 

• Zwalm geeft aan dat er in hun gemeente 2 deelwagens werden beloofd en vraagt wat er daar nu 
mee zal gebeuren. Volgens dMOW is daar momenteel geen zicht op. 

• Geraardsbergen merkt op dat zeer ernstig is. Als vervoerregioraad hebben we namelijk een 
goedgekeurd OV plan waar autodelen een onderdeel van is en dat tot de bevoegdheid van de 
vervoerregioraad hoort. Nu wordt er eigenlijk langs Vlaamse kant een deel uitgelaten. Meerdere 
actoren van de vervoerregioraad sluiten zich hierbij aan. 

• De politiek voorzitter begrijpt de reactie en stelt voor om een signaal te sturen naar de minister. 
Geraardsbergen sluit zich hierbij aan en meent dat dit een sterk signaal dient te zijn aangezien 
deelmobiliteit een heel belangrijk aspect is in het regionaal mobiliteitsplan. 
dMOW merkt op dat het luik autodelen binnen deelmobiliteit moeilijk in te schatten is wat het 
aandeel ervan zal zijn en vermoedt dat het eerder klein zal zijn. dMOW geeft ook aan dat er uit 
andere vervoersregio’s gelijkaardige signalen zijn gestuurd naar de minister. Zij wil trouwens nog 
steeds deelautomobiliteit realiseren en daarom zijn er gesprekken gaande met de sector. 

• Geraardsbergen merkt op dat de gemeenten momenteel zelf deelwagens financieren in afwachting 
van de deelwagens in kader van VoM. Indien dat langer zou duren blijven de gemeenten in feite 
betalen voor de implementatie van de Vlaamse Regering met eigen lokale budgetten. 

• Brakel vult aan dat er heel veel vragen binnenkomen over wanneer de deelfietsen er komen, 
evenals voor VoM en belbussen.  

• Geraardsbergen herhaalt dat er door de Vlaamse Regering iets uit het plan van de 
vervoerregioraad gehaald werd. 
dMOW reageert hierop dat het plan er nog steeds is en dat het enige dat verandert is dat het 
aspect deelwagens niet via het voorziene bestek van dMOW kan gerealiseerd worden. De politiek 
voorzitter stelt voor om een communicatie op te stellen en op het volgende dagelijks bestuur te 
bespreken en vervolgens voor te leggen aan de vervoerregioraad. 

• De politiek voorzitter stelt voor de middelen nodig om de deelwagens te realiseren van het VoM 
budget te detacheren naar de gemeenten. Dit voorstel dient onderzocht te worden en dient te 
worden opgenomen in het schrijven naar de minister. Op deze manier kunnen deelwagens alsnog 
vlug gerealiseerd worden. De gemeenten vinden het behouden van de deelwagens noodzakelijk 
voor het slagen van het vervoer op maat in de Vlaamse Ardennen.   

 
Wat betreft de Hoppincentrale wordt door dMOW meegedeeld dat er werk wordt gemaakt van de 
integratie van het aanbod van derde aanbieders en dat dit sneller dan voorzien dient gerealiseerd te 
worden. 
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Stand van zaken studieopdracht ADO2 

De planning wordt toegelicht door het studiebureau waarbij wordt aangevuld dat op de vergadering van 
9/12 ook een kennisgeving van de nota inhoudsafbakening m.b.t. de MER gepland staat. 
Verder licht het studiebureau toe wat fase 3 zal inhouden alsook geeft het een overzicht van de te 
doorlopen stappen de komende maanden.  
 

Regionaal mobiliteitsplan : opmerkingen op de synthesenota 

 

De co-voorzitter licht toe dat er op de synthesenota vooraf slechts van 2 actoren opmerkingen zijn 

gekomen en vertelt dat het de bedoeling is om vandaag te kunnen inschatten of goedkeuring op 9/12 

mogelijk is. De opmerkingen die zijn binnengekomen worden toegelicht door het studiebureau alsook de 

verwerking ervan (zie presentatie).  

• De politiek voorzitter geeft aan dat de synthesenota duidelijk een samenvatting is en goede 
vergelijkingen bevat van de verschillende modellen. Ook de wegencategorisering en het 
vrachtroutenetwerk is er duidelijk in opgenomen. In deze regio is er echter wel wat bezorgdheid 
over hoe doorgaand vrachtwagenverkeer effectief uit de kernen zal gehouden worden. Verder 
meent de voorzitter dat de nota beschrijft dat OV-frequenties naar omhoog gaan maar dat hij 
mist hoe de mensen in dat openbaar vervoer zullen gekregen worden. Verder merkt hij ook nog 
op dat er in de figuren in de nota vaak Kruishoutem en Zingem staat terwijl het ondertussen 
Kruisem is. 
Het studiebureau zal de tekst en figuren nakijken op de bewoordingen Kruisem-Kruishoutem-
Zingem. Verder meent het studiebureau dat de handhaving van het vrachtroutenetwerk een 
onderdeel dient te zijn van het actieplan in fase 3. Daar kan het promoten van OV trouwens ook 
best bij horen. 

• dMOW deelt mee dat de maatregelentabel niet te uitgebreid of gedetailleerd dient te zijn. De 
politiek voorzitter vindt ook dat niet alles in het actieplan dient opgenomen te worden maar dat 
er wel duidelijk een visie moet zijn over interlokale wegen. Er moet duidelijk een visie zijn over de 
interlokale wegen die niet behoren tot het vrachtwagennetwerk en hoe dit gerealiseerd zal 
worden. Alleen op deze manier kan vrachtverkeer uit de kernen worden geweerd. AWV vult aan 
bij dMOW en vreest dat bepaalde zaken benoemd zullen worden in het actieplan die later niet 
zouden doorgevoerd kunnen worden wegens onvoldoende middelen. De politiek voorzitter wil 
echter vermijden dat er bij wijze van spreken 10 jaar voorbij gaat zonder dat hier vooruitgang is 
in geboekt. 
Sint-Lievens-Houtem meent dat er een duidelijke visie in de nota dient te zijn. Door Kluisbergen 
wordt er opgemerkt dat er veel afhangt van de keuze van het model.  

• Lierde stelt voor om vandaag eens na te gaan wat het voorkeursscenario is van de meeste 
actoren. dMOW merkt op dat het standpunt van Team MOW naar het concentratiemodel neigt. De 
politiek voorzitter meent dat het concentratiemodel er het beste uit komt maar merkt op dat de 
vertaling naar de praktijk niet eenvoudig is. Volgens dMOW is de uitwerking van het wensbeeld 
naar de praktijk d.m.v. het formuleren van maatregelen onderdeel van fase 3. Geraardsbergen 
vindt ook dat er een verschil is tussen de theorie en de praktijk. Lierde geeft aan achter het 
concentratiemodel te staan maar vreest ook een beetje de uitwerking. Sint-Lievens-Houtem sluit 
zich hierbij aan en zal ook uitkijken naar fase 3 wanneer de theorie concreet wordt. 

 

Varia 
 
MOW licht toe dat door de Vlaamse Regering een voorstel van dragend wegennet wordt gevraagd tegen 
eind december. In de beide scenario’s van de synthesenota is een hypothese van selectie vervat die als 
vertrekbasis hiertoe kan dienen.  
 
Op 9/12 zal er na de bestuurlijke vervoerregioraad ook een (eerste) ambtelijke werkgroep plaatsvinden om 
het formuleren van acties te bespreken voor het actieplan. Hiertoe zijn bij de lokale besturen niet alleen 
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de mobiliteitsambtenaren, maar ook hun collega’s betrokken bij het realiseren van maatregelen op het 
terrein te betrekken. Er wordt gevraagd of de ambtelijke werkgroep ook digitaal kan worden gevolgd / 
bijgewoond (door de bestuurders). 














